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Az oromi iskolaépületben ünnepelte meg pénteken az iskola napját a tóthfalusi és az oromi kihelyezett tagozatokat is magába foglaló oromhegyesi 
Arany János Általános Iskola. Mint ismeretes, a tavalyi évben csőtörés miatt alaposan megrongálódott oromhegyesi anyaépület felújítási munkálatai 
még nem fejeződtek be, így ott nem lehet ünnepelni, a múlt év június eleje óta oktatás sem folyik az épületben. Az oromhegyesi diákok is az oromi 
épületbe járnak, utazásuk költségeit a községi önkormányzat fedezi. Március 2-a az iskola névadójának, Arany Jánosnak a születésnapja, akinek nevét 
három évvel ezelőtt vette fel az intézmény. Az oromi tagozat nagyszerű fogadtatásban részesítette az iskolanapra érkezőket. 

A tornateremben összegyűlt vendégek, a községi önkormányzat, a Magyar Nemzeti Tanács, az oromhegyesi, tóthfalusi és oromi helyi közös-
ségek, a szabadkai Szent Száva testvériskola valamint a község többi iskolájának képviselői, az Arany János Általános Iskola diákjai és tanárai a 
három iskolaépület diákjainak kedves, alkalmi összeállítását tekinthették meg. 

A megjelenteket, közöttük is elsősorban azokat, akik sokat segítették eddig is iskolájukat és sokat tesznek azért, hogy az oromhegyesi iskolaépület 
újra alkalmas legyen az oktatásra, Vajda Attila iskolaigazgató köszöntötte. Az alkalmat kihasználva örömmel adta hírül, hogy a tavaly megroggyant 
oromhegyesi iskolaépület felújítási munkálatai jól haladnak, reményei szerint egy-két hónapon belül újra megtöltik majd a diákok az iskola folyosóit 
és tantermeit. 

– Amióta az oromhegyesi gyerekek ide járnak, az oromi iskolában egy igazi kis közösség formálódott. Ezt alátámasztja a ma vegyesen fellépő 
diákok műsora is, ami az alsósok illetve felsősök műsorszámaiból áll, azokon belül azonban ott vannak mindhárom iskolaépületünk diákjai. Bizo-
nyos értelemben jó az, hogy az oromhegyesi diákok egy igazi otthonra találtak oromi iskolánkban, mivel így sokkal jobban megismerik egymást a 
két külön iskolaépületbe járó gyerekek, a mindennapos utazás azonban teher is a diákoknak és szüleiknek, mert eléggé felborította az oromhegyesi 
családok korábban megszokott életritmusát. Oromhegyesen egyébként az ütemtervnek megfelelően haladnak a felújítási munkálatok, csak ez a pár 
napja tartó nagy hideg zavarta meg kissé a kivitelező munkáját, de emiatt késés nem lesz. Már csak néhány hétre való munka maradt hátra, és ha 
nem történik semmi rendkívüli, valamikor április közepétől, végétől talán újra saját iskolájukba járhatnak majd az oromhegyesi diákok – hallottuk 
az Arany János Általános Iskola igazgatójától. 

A megjelenteket, akik között ott volt Nyilas Leonov Anita, a Magyar Nemzeti Tanács alelnöke, Fejsztámer Róbert községi elnök is köszön-
tötte, majd felolvasták Nyilas Mihály üdvözlő szavait. A tartományi oktatási titkár, aki mindmáig oromi lakosként egykoron az oromi iskola diákja 
volt, elfoglaltsága miatt nem tudott megjelenni az iskolanapi ünnepségen, ezért üzenetben köszöntötte egykori iskolája ünnepét.
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Együtt ünnepeltek a diákok
– Oromon tartották meg az oromhegyesi Arany János Általános Iskola iskolanapját –


